



Canadian Institute for Procurement and Material Management
Institut canadien d'approvisionnement et de gestion du matériel

FLEET MANAGEMENT WORKSHOP

>> NOVEMBER 2, 2023

Chestnut Conference Centre at University of Toronto, Toronto ON

PREMIER PARTNER: **HOLMAN**



La version française suit...

We are looking forward to welcoming you to the CIPMM Fleet Management Workshop on November 2nd, 2023, in Toronto, ON at the Chestnut Conference Centre at University of Toronto!

As the event is coming up soon, we would like to provide you with some additional details to help plan your participation.

JOIN US ON NOVEMBER 1ST FOR THE NETWORKING RECEPTION!

Cinq à Sept Reception will take place on November 1st, 2023 from 5:00 pm – 7:00 pm in the Ottawa room at the **Doubletree by Hilton Toronto Downtown**, located at 108 Chestnut St.

All the delegates, speakers, exhibitors and partners of the Regional and Fleet Management Workshops are invited to join! Appetizers and beverages will be hosted by CIPMM. We hope to see you all there! **RSVP by Monday, October 30th, 2023 by 5:00 pm!**

RSVP Link: <https://www.eventbrite.com/e/cinq-a-sept-reception-tickets-727705957107?aff=oddtcreator>

ABOUT THE WORKSHOP VENUE

The **Chestnut Conference Centre** at the University of Toronto is located at 89 Chestnut St, Toronto, ON, M5G 1R1.

It is easily accessible by public transit since it's located between 3 subway stations - Queen, St. Patrick and Dundas. It is conveniently surrounded by and within walking distance of many of Toronto's main attractions such as the Eaton Centre, Yonge and Dundas Square, the CN Tower, and the Scotiabank Arena.

There is parking available onsite. For more information on parking and rates, click **here**. There is parking at level B4 for anyone with a handicap pass based on availability (paid parking).

If there's no parking available at the Conference Centre, you can also park at **DoubleTree by Hilton Toronto Downtown**, located at located at 108 Chestnut St, Toronto, ON M5G 1R3 or at **Toronto City Hall** located at 100 Queen St W, Toronto, ON M5H 2N2.

WORKSHOP ATTENDANCE DETAILS

- The Workshop rooms (University and Terrace) are located on the 3rd floor of the Chestnut Conference Centre.
- Registration desk will be open at 7:00 am on November 2nd. The desk will be located

in the foyer area in front of the Terrace room. You will be able to pick up your badge upon arrival at the Conference Centre on November 2nd. Alternatively, you will be able also to pick up your badge at the Networking Reception on November 1st.

- If you are attending the Fleet Workshop only, your badge color will be green. If you are attending both - Regional Workshop and Fleet Workshop, your badge color will be white.
- All meals are included with your registration. Hot Breakfast will be served at 7:00 am - 8:00 am in the foyer area. Buffet-style lunch will be served at 12:00 pm -12:30 pm in the foyer area. Morning and afternoon breaks will be served in the exhibit area. If you have indicated your allergies and dietary restrictions at the time of registration, we have shared it with the event venues. All the food items will be properly labelled.
- We would like to remind you that if you are not feeling well, please remain at home to protect yourself and others attending the event.
- Dress code for this Workshop and Networking Reception is business casual.
- As this is a Green Event, please print off the copy of the Agenda (**QR Codes**) and bring with you to the Workshop as needed. Limited copies will be available onsite. More details are available on the **website**.
- Please note that while verbal presentations are anticipated to be made only in English, however presentation materials, are available in both English and French, as well as delegates are welcome to interact during chat/questions/answer periods in the official language of their choice.

We wish you safe travels and hope that you will find this workshop interesting, engaging and beneficial. We hope you will have many opportunities to network and make new connections. We are looking forward to seeing you there!

Should you have any questions regarding your participation in the Fleet Workshop we encourage you to contact us at admin@cipmm-icagm.ca



Institut canadien d'approvisionnement et de gestion du matériel
Canadian Institute for Procurement and Material Management

ATELIER DE GESTION DE FLOTTE

>> 2 NOVEMBRE 2023

Chestnut Conference Centre à l'Université de Toronto, Toronto, ON

PARTENAIRE PRINCIPALE : **HOLMAN**



Nous sommes impatients de vous accueillir à l'atelier sur la gestion de flotte de l'ICAGM le 2 novembre 2023, à Toronto, ON, au Chestnut Conference Centre de l'Université de Toronto !

Comme l'événement approche bientôt, nous aimerions vous fournir quelques détails supplémentaires pour vous aider à planifier votre participation.

REJOIGNEZ-NOUS LE 1ER NOVEMBRE POUR LA RÉCEPTION DE RÉSEAUTAGE !

La réception *Cinq à Sept* aura lieu le 1er novembre 2023 de 17h00 à 19h00 dans la salle

Ottawa du **DoubleTree by Hilton Toronto Downtown**, situé au 108 Chestnut St.

Tous les délégués, conférenciers, exposants et partenaires des ateliers régionaux et de gestion de flotte sont invités à y participer ! Les apéritifs et les boissons seront offerts par l'ICAGM. Nous espérons vous y voir tous ! **RSVP avant le lundi 30 octobre 2023 à 17h00 !**

Lien RSVP : <https://www.eventbrite.com/e/cinq-a-sept-reception-tickets-727705957107?aff=oddtcreator>

À PROPOS DU LIEU DE L'ATELIER

Le **Chestnut Conference Centre** de l'Université de Toronto est situé au 89 Chestnut St, Toronto, ON M5G 1R1.

Il est facilement accessible en transport en commun puisqu'il est situé entre 3 stations de métro : Queen, St. Patrick et Dundas. Il est idéalement entouré et à distance de marche de nombreuses attractions principales de Toronto telles que le Centre Eaton, les places Yonge et Dundas, la Tour CN et la Scotiabank Arena.

Un parking est disponible sur place. Pour plus d'informations sur le stationnement et les tarifs, cliquez *ici*. Un parking est disponible au niveau B4 pour toute personne munie d'un pass handicap selon disponibilité (parking payant).

S'il n'y a pas de stationnement disponible au Centre de conférences, vous pouvez également vous garer au **DoubleTree by Hilton Toronto Downtown**, situé au 108 Chestnut St, Toronto, ON M5G 1R3 ou à **l'hôtel de ville de Toronto**, situé au 100 Queen St W, Toronto, ON M5H 2N2.

DÉTAILS DE PARTICIPATION À L'ATELIER

- Les salles d'atelier (Université et Terrasse) sont situées au 3e étage du Centre de Conférence Chestnut.
- Le bureau d'inscription sera ouvert à 7h00 le 2 novembre. Le bureau sera situé dans le hall, en face de la salle Terrasse. Vous pourrez récupérer votre badge à votre arrivée au Centre de Conférence le 2 novembre. Alternativement, vous pourrez également récupérer votre badge lors de la réception de réseautage le 1er novembre.
- Si vous participez uniquement à l'atelier de flotte, la couleur de votre badge sera verte. Si vous participez aux deux ateliers régional et atelier de flotte, la couleur de votre insigne sera blanche.
- Tous les repas sont inclus avec votre inscription. Un petit-déjeuner chaud sera servi de 7h00 à 8h00 dans le hall d'entrée. Un déjeuner sous forme de buffet sera servi de 12h00 à 12h30 dans le hall d'accueil. Les pauses du matin et de l'après-midi seront servies dans l'espace d'exposition. Si vous avez indiqué vos allergies et restrictions alimentaires au moment de l'inscription, nous l'avons partagé avec les lieux de l'événement. Tous les produits alimentaires seront correctement étiquetés.
- Nous aimerions vous rappeler que si vous ne vous sentez pas bien, veuillez rester chez vous pour vous protéger et protéger les autres participants à l'événement.
- Le code vestimentaire pour cet atelier et cette réception de réseautage est décontracté.
- Comme il s'agit d'un événement vert, veuillez imprimer la copie de l'ordre du jour (**codes QR**) et apporter avec vous à l'atelier si nécessaire. Des exemplaires limités seront disponibles sur place. Plus de détails sont disponibles sur le site **Web**.
- Veuillez noter que même si les présentations verbales devraient être faites

uniquement en anglais, les documents de présentation sont disponibles en anglais et en français, et les délégués sont invités à interagir pendant les périodes de discussion/questions/réponses dans la langue officielle de leur choix.

Nous vous souhaitons un bon voyage et espérons que vous trouverez cet atelier intéressant, engageant et bénéfique. Nous espérons que vous aurez de nombreuses occasions de réseauter et d'établir de nouvelles connexions. Nous avons hâte de vous y voir !

Si vous avez des questions concernant votre participation à l'atelier de la flotte, nous vous encourageons à communiquer avec nous à l'adresse admin@cipmm-icagm.ca.



The Canadian Institute for Procurement and Materiel Management | Suite 401, 1505 Laperriere Avenue, Ottawa, K1Z7T1 Canada

[Unsubscribe sarah.zraggen@thewillowgroup.com](mailto:sarah.zraggen@thewillowgroup.com)

[Update Profile](#) | [Constant Contact Data Notice](#)

Sent by admin@cipmm-icagm.ca powered by



Try email marketing for free today!